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Datum: måndagen den 23 oktober 2006 
Tid:  KL 13.15-15.00 
Plats:  1-1042  
 
 
 Närvarande:  
 Henrik Berg    Centrum för genusvetenskap/Arkeologi och 
     antik historia 
 Annika Öhrner   Konstvetenskapliga institutionen 
 Daniel Löwenborg    Institutionen för arkeologi och antik historia 
 Kicki Ingridsdotter    Engelska institutionen 
 Maria Svensson   Institutionen för moderna språk 
 Annie Mattson    Litteraturvetenskapliga institutionen 
 Mattias Hessérus    Historiska institutionen 
 Per Löwdin     DO 
 Thomas Eriksson   Institutionen för arkeologi och antik historia 

Emma Nygren   Institutionen för idé- och lärdomshistoria 
 Theres Bellander    Institutionen för nordiska språk 
 Hedda Söderlundh    Institutionen för nordiska språk 
 Sina Tezel      Institutionen för lingvistik och filologi (sekreterare) 
 Georg Stenborg    Institutionen för lingvistik och filologi 
 Marco Bianchi    Institutionen för nordiska språk (ordförande) 
 Hanna Enefalk    Historiska institutionen 
 Markus Saers    Institutionen för lingvistik och filologi 
 
§1  Öppnande av möte 
 Ordförande, Marco Bianchi, hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  
 
§2  Fastställande av dagordning 
 Dagordningen fastställdes med följande ändringar: 
 - Genomgång av HUMP flyttas från §8 till sista paragraf. 
 
§3 Fastställande av röstlängd 
 Röstlängden fastställdes. 
 
§4  Val av justeringsperson tillika rösträknare 
 Henrik Berg.  
 
§5  Godkännande av kallelse 
 Kallelsen godkändes. 
 
§6  Fyllnadsval 
 a) Vice ordförande i HDR 
 Valberedningen hade inget förslag för vice ordförande utan posten lämnas vakant. 
 b) Representant i Språkvetenskapliga fakultetens SALT-grupp. 
 Valberedningen hade inget förslag utan posten lämnas vakant. 

c) Suppleant i Uppsala studentkårs doktorandnämnd från Historisk- filosofiska 
fakulteten. 
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Valberedningen hade inget förslag utan posten lämnas vakant. 
d) En ordinarie representant i Kulturvetenskapliga doktorandutskottet från 
Språkvetenskapliga fakulteten.  
Valberedningen hade inget förslag utan posten lämnas vakant. 

 
§7  Meddelanden 

a) Språkvetenskapliga fakultetsnämnden: 
Inga meddelanden. 

 
b) Historisk-filosofiska fakultetsnämnden: 
Mattias Hessérus meddelade att den pedagogiska kursen för lektorer i fortsättningen kommer 
att vara på 10 veckor, men för doktorander räcker den på fyra veckor fortfarande.  
Vidare togs behörighetskravet för forskarutbildningen upp och att det kommer att förändras. I 
samband med detta kommer alla studieplaner att revideras.  
 
c) Språkvetenskapliga fakultetens självvärderingsgrupp 
Inga meddelanden.  
 
d) Doktorandnämnden 
Inga meddelanden. 
 
e) KVDU 
Inga meddelanden. 
 
f) Områdesnämnden 

 Henrik Berg meddelade att ett möte har ägt rum om hur områdesnämnden ska fungera bättre.  
 

g) Forskarutbildningsnämnden 
Inga meddelanden. 
 
h) Jämställdhetsgruppen 
Inga meddelanden. 
 
i) Bolognagrupperna 
Inga meddelanden.  
 
j) Doktorandombudsmannen 
Per Löwdin meddelade att det har kommit en ny högskoleförordning. Det innebär att man 
kommer ändra på poängriktningssystemet. Det kommer inte längre heta forskarutbildning 
utan forskarnivå och utbildningen efter fil. kand kommer heta avancerad nivå. Det innebär 
också att man ska läsa 60 poäng per läsår och det inte är längre definierat i veckor. Man ska 
ha två handledare, varav minst en ska ha gått handledarutbildning.  
 
k) Institutionerna 
Mattias Hessérus meddelade att man på  Historiska institutionen utarbetat en plan för vad som 
händer efter en disputation, t.ex. när man förlorar rätten till eget rum, egen e-post, eller 
liknande.  

 
l) SALT 

 Inga meddelanden. 
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m) Övriga meddelanden. 
Per Löwdin meddelade att kåren har ett starkt engagemang mot ECTS-betygen och att man 
bör föra en dialog med studentrepresentanter i fakultetsnämnden. 

  
 
§ 8 Utvärdering av HUMP 

En enkät om HUMP delades ut under mötet. Marco meddelade att han kommer starta en 
diskussionstråd på Ping Pong där den kan diskuteras vidare.  

 
§9 Övriga frågor  
 Inga övriga frågor togs upp under mötet. 
 
§10 Mötets avslutande 
 Mötet avslutades av ordförande. 
 
§ 11 Genomgång av HUMP 
 Marco Bianchi hade en genomgång av hur man använder HUMP. 
 
 
 Uppsala, 10/11-06 
 
 Ordförande 
 Marco Bianchi 
 
 Vid protokollet    Henrik Berg 
 Sina Tezel    Justeringsperson 
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